
SK 0052/15/2008 
 
 
                                                  Protokół Nr XV/2008     
                                         z Sesji Rady Gminy Stare Pole  
                                               z dnia 26 czerwca 2008 r.  
 
 

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad.  
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

- Przewodniczącego Rady Gminy, 
- Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
- Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
- Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 
- Radnych, 
- Wójta Gminy. 

      5.   Wolne wnioski i zapytania. 
      6.   Wystąpienia sołtysów.    
      7.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia gminy do opracowania studium 
             uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy.  
      8.   Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości . 
      9.   Podjecie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości . 
     10.   Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy . 
     11.   Podjecie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2008 r.  
     12.  Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
     13.   Komunikaty.  
     14.   Zatwierdzenie protokółu z XIV Sesji Rady Gminy.  
     15.   Zamknięcie Sesji Rady Gminy.  
 
AD.1.  
XV Sesje Rady Gminy o godz. 15. 00 otworzył Przewodniczący Rady witając         
wszystkich radnych i zaproszonych gości.  
 
AD.2. 
Na podstawie listy obecności radnych biorących udział w sesji stwierdził, Ŝe jest ona 
prawomocna do podejmowania uchwał.  
 
                  Ustawowy skład rady    - 15 
                      Obecnych                   - 15 
 
Przewodniczący Rady Gminy  udzielił głosu Wójtowi w sprawie zmian do porządku obrad 
dzisiejszej sesji. Poinformował, Ŝe naleŜy zdjąć z dzisiejszego porządku obrad pkt. 7 w 
brzmieniu: „ podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia gminy do opracowania studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy. „ 
Wójt przedstawił następująca informację:    
„ Projekt uchwały o przystąpieniu do opracowania studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stare Pole zostaje wycofany z porządku sesji z uwagi na 
konieczność dokonania oceny aktualności obowiązującego studium i planu miejscowego.  
Wójt przekazuje Radzie Gminy wyniki analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym po 
uzyskaniu opinii Komisji Urbanistycznej działającej przy Starostwie Powiatowym w Malborku.  
NajbliŜsze posiedzenie Komisji planowane jest na dzień 17 lipca br.  
Po uzyskaniu opinii uznającej, Ŝe studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania Gminy Stare 
Pole jest nieaktualne, Rada Gminy podejmuje uchwałę w tej sprawie. 



 
 
 
 Po podjęciu tej uchwały, Rada podejmuje następną o przystąpieniu do opracowania studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania.”  
Przewodniczący  Rady spytał czy są jakieś pytania do przedstawionego materiału. Nikt nie zgłosił 
uwag ani zapytań. 
 Wobec powyŜszego porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad.  
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

- Przewodniczącego Rady Gminy, 
- Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
- Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
- Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 
- Radnych, 
- Wójta Gminy. 

      5.   Wolne wnioski i zapytania. 
      6.   Wystąpienia sołtysów.    
      7.   Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości . 
      8.   Podjecie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości  . 
      9.   Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy . 
     10.   Podjecie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2008 r.  
     11.  Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
     12.   Komunikaty.  
     13.   Zatwierdzenie protokółu z XIV Sesji Rady Gminy.  
     14.   Zamknięcie Sesji Rady Gminy.  
Za tak przedstawionym porządkiem głosowało 15 radnych.  
 
AD.3.  
Na sekretarza obrad w wyniku jawnego głosowania wybrano Panią Beatę Grzesik, za jej kandydaturą 
głosowało 15 radnych.  
 
 
AD.5. 
W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrał Pan radny Kazimierz Lipiec, który zauwaŜył, Ŝe ulica 
Grunwaldzka została wyremontowana, niestety pozostało bardzo wysokie pobocze. Czy moŜna je 
szpadelkiem trochę obniŜyć, chociaŜ w tych miejscach gdzie są wjazdy na posesje?.  
Następnie powrócił do sprawy opuszczenia przez firmę KREKS siedziby w Starym Polu.  
 
AD.6. 
W wystąpieniach sołtysów nikt z obecnych sołtysów nie zabrał głosu.  
 
AD.7. 
Pani Wiesława Maluga przedstawiła następującą informację: przedmiotem sprzedaŜy jest 
nieruchomość połoŜona w miejscowości Krasnołęka 1, zabudowana budynkiem, w którym 
znajdują się 4 lokale mieszkalne. SprzedaŜ nastąpi w formie bezprzetargowej na rzecz 
najemców. Komisje Rady Gminy nie wniosły uwag do projektu uchwały, w związku z tym 
wnioskuje się o jej przyjęcie. 
 
Uchwała Nr XV/117/2008 w sprawie sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej została podjęta 
jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik Nr 1 do 
protokółu.  
 
 
 



 
 
 
AD.8.  
Pani Wiesława Maluga przedstawiła następującą informację: przedłoŜono projekt uchwały w 
zakresie odpłatnego nabycia nieruchomości naleŜącej do Państwa Glinieckich stanowiącej 
drogę dojazdową. Ostatecznie Państwo Glinieccy wyrazili wolę odpłatnego przekazania na 
rzecz Gminy wskazanej nieruchomości. W związku z powyŜszym zachodzi konieczność 
nachylenia uchwały z dnia 30 listopada 204 r., a podjęcia w przedłoŜonym brzmieniu. 
 
Uchwała Nr XVI/118/2008 w sprawie nabycia nieruchomości została podjęta jednogłośnie, za 
przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik Nr 2 do protokółu.  
 
AD.9. 
Uchwała Nr XV/119 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy została podjęta jednogłośnie, 
za przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik Nr 3 do protokółu.  
 
 
AD.10.  
Uchwała Nr XV/120/2008 w sprawie zmiany budŜetu Gminy na 2008 rok została podjęta 
jednogłośnie, za przyjęciem glosowało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik Nr 4 do protokółu.  
 
AD.11. 
Odpowiedzi na zdane pytania udzielił Wójt Gminy i tak: 
Remont ulicy grunwaldzkiej jest zakończony, była to inwestycja Zarządu Dróg Powiatowych. 
Wszystkie zgłoszone uwagi zostaną przekazane inwestorowi.  
JeŜeli chodzi o wyprowadzenie się firmy KREX z terenu naszej gminy to na dzień dzisiejszy nie 
potrafię  podać daty ich wyprowadzki. Dyrektor firmy aktualnie przebywa na urlopie Udało mi się 
ustalić, Ŝe na terenie gminy Mlynary mają swoje składowisko węgla. Jak tylko uzyskam jakieś 
informację  niezwłocznie je przekaŜe państwu.  
 
AD.12.  
W komunikatach jako pierwszy głos zabrał Pan Przewodniczący Rady , który poinformował:, 
ze w najbliŜszą niedziele odbędzie się uroczyste poŜegnanie księdza kanonika Leona Tymeckiego 
Natomiast w poniedziałek o godz. 11.00 odbędzie się spotkanie księŜy z roku studiów naszego 
proboszcza z radnymi.  
30 czerwca br. o godz. 18.00  w Królewie odbędzie się zebranie wiejskie, na które zaprasza 
wszystkich radnych.  
 
AD.13. 
Protokół  z XIV Sesji Rady Gminy został przyjęty bez uwag, za przyjęciem glosowało 15 radnych.  
 
AD.14. 
  Wobec wyczerpania się porządku posiedzenia o godz. 18.00 Przewodniczący Rady gminy zamknął 
XIV Sesje Rady Gminy  
 
 
Sekretarz obrad                                                            Przewodniczący Rady Gminy 
 Beata Grzesik                                                                         Jan Pawlina 


